
 

IVICA LOVRIĆ:  

- Hvala lijepa gospodine predsjedniče.  

Gospođe i gospodo, moram konstatirati da je ovo neupamćen trenutak u zagrebačkoj 

skupštini da gradonačelnik je izbjegao doći odgovarati na pitanja zastupnika. Znači izbjegao 

je, izmislio je posao za koji on nije ovlašten, za koji nema ni potrebne uvjete kada je u pitanju 

zaštita na radu i sve ono što je uz to vezano no ja vjerujem da će se netko time danas 

pozabaviti.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

E, možete mi dati možda  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Bez dobacivanja!  

 

IVICA LOVRIĆ :  

- malo mira.  

 

……(Nerazumljiva upadica zastupnika Goluže iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Molim vas opomenu gospodinu Goluži. Već sam rek'o da nema dobacivanja  

……(Nerazumljiva upadica zastupnika Goluže iz klupe)……  

Pustite na miru zastupnika da može postavit pitanje.  

……(Nerazumljiva upadica zastupnika Goluže iz klupe)……  

Imate i treću opomenu!  

……(Nerazumljiva upadica zastupnika Goluže iz klupe)……  

I nemojte me dovest da vas moram izbacivat van iz dvorane jer radite nered u dvorani.  

……(Nerazumljiva upadica zastupnika Goluže iz klupe)……  

Izvolite.  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- No, ja ću postaviti gradonačelniku pitanje bez obzira što nije ovdje a to je da li je 

gospodin Vić, da li je gospodin Vić prošli tjedan bio službeno u Londonu četiri dana i tko je 

taj put platio?  

I molim da se dostavi zastupnicima sve podatke o troškovima njegovog puta  

I jedna sugestija gradonačelniku da u situaciji kada se hvali sa 700 otkaza u Holdingu 

ne raspisuje natječaj za 10 novih visoko plaćenih radnih mjesta gdje je bruto plaća iznad 22 

tisuće kuna jer je trenutno takav natječaj u tijeku. Znači Zagrebački holding trenutno 

zapošljava 10 novih zaposlenika na visoko plaćenim radnim mjestima nakon što je dao 700 

otkaza.  

Je li to možda situacija da se svoji članovi, simpatizeri uhljebljuju? Očito jest.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati zamjenica gradonačelnika gospođa Danijela Dolenec.  

Ukoliko se nastavi žamor u vijećnici ja ću dati stanku za ručak, pa ćemo se malo 

smiriti.  

 

UPADICA iz klupe: - To bi najbolje bilo.  

 



DANIJELA DOLENEC:  

- Evo ako mogu reći…  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Znači ja sam ovdje iz poštovanja prema Gradskoj skupštini da odgovaram na pitanja 

ali ukoliko dakle…  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Vi ste ovdje jer Poslovnik traži da bude gradonačelnik  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- U redu.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- ili zamjenica.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- U redu, ali hoću reći na zastupnicima je i na klubovima da zaustave ili ne zaustave 

sjednicu. Ja je ne mogu.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Pa ja kažem to nije moja uloga nego uloga klubova. Vi, vi možete kontrolirati kako 

ova sjednica ide. Ako želite da sjednica ide ja sam tu da odgovaram na pitanja.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zastupniče već sam vam dao tri opomene, nemojte me tjerat da vam dam još i da vas 

onda još na kraju izbacim zbog nereda.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

U redu, ajmo, stanka od sat i pol. U dva sata nastavljamo s radom.  

 

UPADICA iz klupe: - Hvala Bogu!  

 

……(Istovremeni razgovor)……  

……(Stanka za ručak u 12,29 do 14,02 sati)……  

 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

-  Molim zastupnice i zastupnike da zauzmu svoja mjesta, nastavljamo s radom.  

Dakle ovako, da utvrdimo stanje stvari. Pošto je aktualni sat u pravilu jedan sat 

potrošili smo 12 minuta i 31 sekundu na dosadašnji rad. Ovih 31 sekundu ćemo vratiti pa 

ćemo reći 12 minuta tako da ćemo završiti u 14 sati i 54 minute. 

Sada pozivam zamjenicu gradonačelnika Danijelu Dolenec da odgovori na pitanje koje 

je postavio zastupnik Ivica Lovrić. Izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Evo hvala vam. Zastupnik Lovrić će ako sam nešto zaboravila zabilježit pa me onda 

nadopunit jer nisam više sigurna šta ste sve pitali, kako je bila malo, atmosfera je bila malo 

povišena.  



Ako se ne varam prvi dio pitanja odnosio se na to da li je gradonačelnik prošao nekakvu 

zaštitu na radu sad za ovaj, za ovu smjenu koju je otišao odraditi s radnicima Čistoće.  

Ono što vam mogu reći s obzirom da sam bila tamo danas ujutro ja sam ostala dolje razgovarati 

s radnicima, on je prošao neku temeljnu obuku tako kako po propisima se traži ali detalje toga 

što je prošao evo prepustit ćemo njemu da odgovori kad dođe. A koliko razumijem vrlo ubrzo 

ga očekujemo ovdje s nama na sjednici pa će biti prilike i da to pojasni ako je potrebno.  

I drugi dio ako se dobro sjećam ticao se nekog putovanja koje ste pitali vezano za 

direktora Čistoće, gospodina Davora Vića. Ja nisam s tim činjenicama upoznata tako da to ćemo 

dostavit kao pisani odgovor al' želim samo načelno reći da već ovih, ono, neki broj mjeseci 

zastupnici oporbe u Gradskoj skupštini pozivaju na odgovornost direktore, naše članove Uprave 

i druge ljude koji vode naša poduzeća. Ono što do sada smo uvijek odgovarali i sad odgovaramo 

dakle to su naši ljudi, ljudi koje smo mi odabrali, ljudi koji s nama provode izuzetno kompleksne 

i teške promjene koje ovaj Grad treba i u tom smislu kao što sam i jučer govorila na radiju malo 

je takvih junaka. I na nama je da ih zaštitimo a ne da ih dalje na ovaj način ljudi izlažu.  

Jel' to unutar minutaže? Je.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zamjenici gradonačelnika.  

A sad imamo zahtjev za dodatno objašnjenje, zastupnik Ivica Lovrić. Izvolite 

zastupniče.  

 

IVICA LOVRIĆ:  

- Hvala lijepa. Hvala gospodine predsjedniče.  

Gospođo zamjenice, daj Bože da imamo junaka ali eto možda i imamo pa dopustite mi 

kao uvod da vam pustim jedan  

……(Reprodukcija glazbe)……  

Evo pa na tragu ovoga kako je gradonačelnik našao svoju sreću i svoje radno mjesto ja 

se nadam da će se s gospodinom Vićem on sporazumjeti koja je čija uloga tamo ali svakako 

mislim da je to dobro za Grad Zagreb i bilo bi vrijeme da on zaista ostane kao zaposlenik 

Čistoće a da vođenje Grada prepusti onima koji su kompetentni.  

Hvala lijepo.  

 

……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Želi li zamjenica gradonačelnika odgovoriti? Izvolite, gospođa Danijela Dolenec.  

 

 

DANIJELA DOLENEC:  

- …… …… općenito dobar dio zastupnika oporbe dakle od početka ovog saziva mislim 

da je bilo, možemo reć da je bilo trenutaka u kojima je bilo konstruktivnih pitanja i 

konstruktivnih trenutaka gdje oporba vrši svoju funkciju. Ali danas ujutro kad sam došla prvo 

što sam na neki način pledirala je da pokušamo malo dić razinu u trenutku u kojem se u gradu 

doista zbivaju bez presedana okolnosti. O tome smo govorili javno jučer i prekjučer.  

Dakle ova uprava koja na bitan način se uhvatila u koštac s najtežim problemima 

odlučila provesti taj novi model odvajanja otpada, poštuje kolektivni ugovor, poštuje radnička 

prava, unaprjeđuje radnička prava susrela se s nezakonitim štrajkom i buntom radnika. I to je 

kontekst u kojem mi ovih par dana jesmo i doista ovakva razina, dakle trivijalizacije, 

banalizacije ne znam uopće kako bi to nazvala je ispod svake razine. A da to radi netko tko je 

bio pročelnik jednog od gradskih ureda je tek teško za komentirat. Hvala.  



 


